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Zápis ze schůze Ústřední odborné komise chovatelů králíků rozšířené 

o subkomisi sboru posuzovatelů králíků konané dne 13. března 2009 

na Střední zemědělské škole v Čáslavi od 17.00 hod. 

1/2009 

 
Přítomni: př. Dana Caithamlová, Stanislav Kulanda, MVDr.Miloslav Martinec, Petr Sirotek,  

Jindřich Šíp, Ing. Josef Zadina, Váslav Chmelík, Jaroslav Verner, Josef Vilhelm 

Za RK: Jindřich Snítilý 

Omluveni: Ing. Josef Blokeš, Herbert Zens 

 

  Schůzi zahájil přivítáním přítomných a dále řídil dle následujícího programu předseda ÚOK 

chovatelů králíků př. Petr Sirotek 

Program: 1) Zahájení 

                2) Kontrola usnesení z minulé schůze ÚOK 

                3) Příprava a zajištění – CVMK 2009 v Lysé nad Labem 

                4) Příprava školení 

                5) Různé 

 

ad1) Zahájení 

        Předseda Petr Sirotek přivítal všechny přítomné. Předal květiny a malou pozornost 

k významnému životnímu jubileu člence ÚOK př. Daně Caithamlové, poděkoval za práci, 

kterou odvádí, především ve výchově mladých chovatelů.  

 

ad2) Kontrola usnesení z minulé schůze ÚOK 

              Kontrolu usnesení z minulé schůze provedl tajemník komise př. Josef Vilhelm. 

Konstatoval, že jedním z úkolů bylo napsání pozdravných a děkovných dopisů př. Knéslovi a 

př. Zensovi za významný přenos pro chovatelství. Př. Vilhelm seznámil přítomné s obsahy 

odeslaných dopisů. Dalším úkolem byla příprava smlouvy s výstavištěm v Lysé nad Labem 

CVMK v Lysé nad Labem na pořádání CVMK 2009. 

Usnesení: ÚOK vzala na vědomí. 

 

ad3) Příprava a zajištění CVMK 

             Předseda komise seznámil přítomné s pokračujícím jednání a přípravami na CVMK 

v Lysé nad Labem, která se uskuteční ve dnech 11. – 13. 9. 2009 ve výstavních halách na 

výstavišti. Bude snahou, aby přihlášky a plakáty byly k dispozici na Valné hromadě, která se 

uskuteční dne 30. května 2009. Zbývá ještě upřesnit výši vstupného, klecného a otevírací 

dobu. ÚOK na svém zasedání, ještě zvažovala časový harmonogram, zejména délky konání 

celostátních výstav, s ohledem na zvířata. 

Usnesení: ÚOK vzala informace na vědomí a uložila tajemníku komise připravit smlouvu 

s výstavištěm. Délka této výstavy bude 3 dny, vzhledem k dlouhodobé propagaci akce. 

 

ad4) Příprava školení 



             Předseda sboru posuzovatelů Ing. Josef Zadina seznámil přítomné s přípravou a 

organizací nadchazejícího letošního školení posuzovatelů králíků, které se koná 14. - 15. 

března 2009 na Střední zemědělské škole v Čáslavi. Na samotném školení bude oznámen 

termín na rok 2010. 

Usnesení: ÚOK vzala na vědomí, a uložila tajemníku komise zajistit zveřejnění ve svazovém 

časopise Chovatel a na webu v dostatečném předstihu, tak aby byla zajištěna tradičně velmi 

dobrá účast na školení. 

 

ad5) Různé 

          a)  Př. Petr Sirotek informuje o nové aktivitě tzv. Králičím hopu, který si získává stále 

více obdivovatelů, zejména z řad mládeže. Bude vhodné pro tuto činnost uspořádat odborný 

seminář, pravděpodobně v Praze. 

Usnesení: 5a) ÚOK bere informaci na vědomí 

           b) Předseda komise seznámil se zájmem chovatelů zakrslých teddy králíků a z. teddy 

beranů pracovat pod odborným vedením ÚOK chovatelů králíků. Dne 25. dubna se bude 

konat jednodenní I. výstava těchto králíků v České Lípě, spolu s výstavou morčat. Při výstavě 

bude ustavující schůze, které zůčastní zástupci ÚOK. Př. Jindřich Šíp oznámil, že byl osloven 

ohledně posouzení na této výstavě. Králíky nebude bodově hodnotit, ale jen slovně vyjádří 

možnost doporučení do dalšího chovu. K ustavení tohoto klubu, případně specializované 

základní organizace, se vyjadřovali jednotlivě všichni přítomní na schůzi. 

Usnesení: 5b) Bude navrženo utvoření speciálního klubu, člensví v ČSCH bude zajištěno přes 

stávající ZO. Zástupci se zůčastní výstavy a ustavující schůze v České Lípě, kde bude 

vysvětlena chovatelům problematika a možné problémy při dalším šlechtění. 

            c) Předseda seznamuje s dopisem od př. Václava Dorůžky, který žádá ÚOK chovatelů 

o zařazení jeho dlouholetého chovu králíků Českých albínů do CPKK na rok 2009. Není již 

členem klubu těchto králíků, ve kterém zastával dlouhá léta funkci předsedy. Jeho chov má 

čtyřicetiletou tradici, šlechtěný podle odkazů vzorníků 1931 – 2003 

Usnesení: 5c) ÚOK povoluje s podmínkou vystavení králíků na CV, což bude podmínkou pro 

přiznání dotace. 

             d) Tajemník seznamuje s návrhem nových orientačních cen králíků, které je nutno 

realizovat. Předložený návrh je nutno ještě upravit a doplnit z hlediska pořadatelů výstav 

s hlediska likvidace případných škod. 

Usnesení: 5d) Zajistí tajemník ÚOK chovatelů králíků v Informacích 2009, v časopise 

Chovatel a na webu. 

              e) Předseda seznamuje s rozpočtem ÚOK na rok 2009. Doporučuje částečné uhrazení 

nákladů účastníkům mezinárodního školení na Slovensku ve výši 2000,-Kč. 

Usnesení: 5e) ÚOK schvaluje po předložení dokladů. 

               f) Př. Jindřich Snítilý – nutná pomoc mladým chovatelům v začátcích 

                                                 -  kniha o genetice, možnost dotisku. 

Odpovídá Ing. Josef Zadina o autorských právech ke knize 

Usnesení: 5f) Úkol trvalý pro všechny funkcionáře ÚOK.  

               g) Př. Petr Sirotek předčítá dopis od př. Černé z Broumova ohledně vystavování 

králíků Českých luštičů na Evropské výstavě v Nitře 2009. Problémem jsou rozdíly 

v zařazení. V českém vzorníku je zařazen mezi střední plemena. V evropském je zařazen mezi 

malá plemena. Jiná je praxe, a je otázkou snížení hmotnosti. 

Usnesení: 5g) Tajemník odpoví na dopis 

 

       Za psal: Josef Vilhelm                                                            Petr Sirotek, v.r. 

                                                                                          předseda ÚOK chovatelů králíků  


